
 

ГРОМАДСЬКА РАДА 

при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації 
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ПРОТОКОЛ № 20 

засідання Громадської ради при Дніпровській районній  

в місті Києві державній адміністрації 
 

м. Київ, бульвар Івана Котляревського, 1/1                       07 червня 2023 року 

 

Загальна кількість членів Громадської ради при Дніпровській районній в 

місті Києві державній адміністрації (далі - Громадська рада) – 33 осіб. 

Присутні: 17 осіб. Відсутні: 16 осіб.  

Реєстр додається.  

 

Запрошені:  

- заступник голови Дніпровської районної в місті Києві державної 

адміністрації м. Київ Шевченко Олена Володимирівна;  

- керівник апарату Дніпровської районної в місті Києві державної 

адміністрації  Ластовецький Ігор Володимирович; 

- начальник відділу культури  Дніпровської районної в місті Києві державної 

адміністрації Мерінова Оксана Володимирівна; 

- голова ГО «САНАЦІЯ» Жан Запорожець; 

- секретар Федерації каное України Мостовенко Олександр Володимирович; 

- секретар ОСН «КМ «Русанівка» Чунаєв Олександр Едуардович; 

- директор КП «Європейський культурний центр «Краків» Абрашекова Оксана 

Анатоліївна; 

- громадська діячка Красовська Юлія Юріївна; 

- помічник депутата Київради Я. Федоренка Чумак Владислав Петрович; 

- експерти Громадської ради Барашенков Ярослав Георгійович, Кравченко 

Поліна Леонідівна; 

- мешканець мікрорайону «Русанівка, Григорій Спецов. 

 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який повідомив, що зареєстровано 17 

членів Громадської ради з 33. Таким чином, засідання Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації правомочне. 
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Павленко А.М. запропонував розпочати засідання Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації.  

 

Вирішили: відкрити засідання Громадської ради при Дніпровській районній 

в місті Києві державній адміністрації.  

 

Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який запропонував затвердити 

наступний порядок денний:  

1. Про проєкт ГО «САНАЦІЯ» «Веслувальна база» 

Доповідач: Жан Запорожець (за згодою) 

2. Про спробу незаконного захоплення КП «Київський культурний 

кластер» будівлі колишнього кінотеатру «Краків». 

                                                    Доповідач: Чунаєв О.Е. (за згодою) 

3. «Про перепідпорядкування Театру української традиції «Дзеркало» 

                                                    Доповідач: Мерінова О.В (за згодою) 

 

Вирішили: затвердити наступний порядок денний: 

1. Про проєкт ГО «САНАЦІЯ» «Веслувальна база» 

Доповідач: Жан Запорожець (за згодою) 

2. Про спробу незаконного захоплення КП «Київський культурний 

кластер» будівлі колишнього кінотеатру «Краків». 

                                                    Доповідач: Чунаєв О.Е. (за згодою) 

3. «Про перепідпорядкування Театру української традиції «Дзеркало» 

                                                    Доповідач: Мерінова О.В (за згодою) 

 

Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

 

Питання перше порядку денного: 

«Про проєкт ГО «САНАЦІЯ» «Веслувальна база». 

 

Слухали:  

- голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації Анатолія Павленка, який повідомив, що розгляд зазначеного 

питання ініційоване головою ГО «САНАЦІЯ» Жаном Запорожцем та 

секретарем Органа самоорганізації населення «Комітет мікрорайону 

«Русанівка» Олександром Чунаєвим;  

 - голову громадської організації «САНАЦІЯ» Жана Запорожця стосовно 

проєкта «Веслувальна база». У своїй промові він підкреслив, що мова йде про 

бажання створити на лівому березі Дніпра веслувальну базу у кроковій 

досяжності від житлових комплексів з метою заняття веслувальним спортом, 



зокрема,  цілих родин (дітей та їх батьків). Жан Запорожець не наполягав на 

розміщенні веслувальної бази на Русанівській косі, про яку раніше йшла мова. 

Він запропонував як альтернативу інше місце її розміщення - в районі мосту 

«Метро»; 

- секретаря ОСН «КМ «Русанівка» Олександра Чунаєва (текст виступу 

додається, додаток 1). 

- громадську діячку Юлію Красовську (текст виступу додається, додаток 2)  

 

В обговоренні взяли участь:  секретар Федерації каное України Мостовенко 

О.В., мешканець мікрорайону «Русанівка» Г. Спецов, помічник депутата 

Київради Я. Федоренка Чумак В.П., заступник голови Громадської ради 

Шашкіна Л.О., експерт Громадської ради Кравченко П.Л. 
 

 

Вирішили: 

1. Враховуючи рішення ОСН «Комітет мікрорайону «Русанівка» від 

17 лютого 2023 року та зібрані протягом травня поточного підписи 1147 

мешканців мікрорайону про необхідність збереження Русанівської коси, 

рекомендувати Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації 

не погоджувати будівництво веслувальної бази на будь-яких водоймах 

мікрорайону «Русанівка». 

2. Підтримати створення веслувальної бази ГО «САНАЦІЯ» у 

Дніпровському районі міста Києва лише у місці, де це дозволено чинним 

законодавством України. 

3. Рекомендувати  ГО «САНАЦІЯ» при виборі локації для 

будівництва веслувальної бази попередньо провести громадське обговорення 

свого проєкту з мешканцями відповідного мікрорайону. 

 

Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

 

Питання друге порядку денного: 

«Про спробу незаконного захоплення КП «Київський культурний кластер» 

будівлі колишнього кінотеатру «Краків». 

 

Слухали: 

- голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації Анатолія Павленка, який повідомив, що історія подій навколо 

будівлі колишнього кінотеатру «Краків» за адресою Русанівська набережна, 

12 давня. Громадська рада неодноразово розглядала питання стосовно 

капітального ремонту цієї будівлі. Однією з вимог Громадської ради є 

проведення фахової експертизи даху будівлі, оскільки є факт його протікання, 

що, в свою чергу, є потенційної загрозою його обрушення. Як відомо з 03 

червня п.р. ця будівля вже використовується КП «Київський культурний 

кластер» в тестовому режимі. 



Причиною повернення до розгляду цього проблемного питання є 

звернення ОСН «КМ «Русанівка», а саме її секретаря Олександра Чунаєва, 

стосовно підозри у незаконному захопленні КП «Київський культурний 

кластер» будівлі колишнього кінотеатру «Краків»; 

- секретаря ОСН «КМ «Русанівка» Олександра Чунаєва, який повідомив 

наступне.  

1) Внаслідок проведення у листопаді 2018 року непередбачених 

проектом капітальних робіт ремонту даху цієї будівлі відбулося значне 

збільшення ваги іі даху і постійне протікання води на розташовані під нею 

залізобетонні конструкції, яке продовжується до цього часу. Через це дах 

будівлі перевантажений на 5 тонн і таким чином конструкції будівлі 

знаходяться під його значним тиском. Зазначене протікання даху вже 

викликало початок корозійних процесів і може створити аварійну ситуацію із 

нанесенням значних пошкоджень та навіть обваленням даху. Ще одним 

фактором, що призвів до обтяження даху будівлі, стало розташування 5  

(п`яти) антен провайдерів кабельного телебачення загальною вагою 2,5 тон. 

Це створює потенційну загрозу здоров’ю та життю глядачам при їх 

відвідуванні культурних заходів у цій будівлі, чого не можна допустити. 

Натомість експлуатація будівлі розпочалася з червня поточного року і таких 

наслідків можна очікувати у будь-який час.  

Тому експлуатацію будівлі слід розпочинати лише після проведення 

зазначеної експертизи з отриманням відповідних висновків і здійснення 

ремонтних робіт з усунення цих негативних наслідків. 

2) Зараз має місце порушення Комунальним підприємством «Київський 

культурний кластер» (КП «ККК») зазначених актів законодавств і незаконне 

використання ним цієї будівлі у здійсненні своєї статутної діяльності. 

Натомість інше Комунальне підприємство «Європейський культурний центр 

«Краків» («ЄКЦ «Краків») взагалі не може зайти до неї і там здійснювати 

передбачену Статутом культурно-мистецьку діяльність. 

          3) Статутом КП «ЄКЦ «Краків» визначено його місце знаходження у 

будівлі за цією адресою. Натомість КП «ККК» зареєстровано за іншою 

адресою і може здійснювати свою статутну діяльність лише у включених до 

його складу кінотеатра. Громадська рада підтримує відповідну пропозицію 

ОСН «КМ «Русанівка», з якою, зокрема, він звернувся до начальника 

Київської міської військової адміністрації у листі від 17.05.2023 № 17. 

Повний текст доповіді Олександра Чунаєва додається. 

Павленко А.М. запропонував КП «ЄКЦ» звернутися з позовом до суду 

стосовно дій Департаменту культури КМДА та КП «Київський культурний 

кластер» (до 02.03.2023 КП «Кінофільм») з незаконного використання цим 

комунальним підприємством будівлі колишнього кінотеатру «Краків». Це  

може стати одним з шляхів захисту Комунальним підприємством «ЄКЦ 

Краків» своїх прав та інтересів на своє розміщення та здійснення своєї 

статутної діяльності у цій будівлі. 

 



В обговоренні взяли участь: директор КП «Європейський культурний центр 

«Краків»  Абрашекова О.А., заступник голови Громадської ради Ковальчук 

І.М., експерти Громадської ради Кравченко П.Л., Барашенков Я.Г. 

 

Вирішили: 

1. Громадська рада при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації вимагає від Київської міської військової адміністрації 

та Київського міського голови проведення фахової (будівельної) експертизи 

даху будівлі колишнього кінотеатру «Краків» для забезпечення її безаварійної 

експлуатації.  

2. Рекомендувати Київській міській військовій адміністрації, 

Київському міському голові, Департаменту культури Київської міської 

державної адміністрації, Комунальному підприємству «Київський культурний 

кластер» діяти у відповідності до попередніх рішень Київської міської ради від 

12 грудня 2016 року № 587/1591 «Про реорганізацію державного 

комунального підприємства кінотеатру «Краків», розпорядження КМДА від 

30 серпня 2017 року № 1050 «Про організаційно-правові заходи, пов’язані з 

виконанням рішення Київської міської ради від 12 грудня 2016 року № 

587/1591 «Про реорганізацію державного комунального підприємства 

кінотеатру Краків» та рішення Київської міської ради від  02 березня 2023 року 

№ 6039/6080 «Про перейменування комунального підприємства виконавчого 

органу Київради (Київської міської державної адміністрації) «Київкінофільм». 

3. Рекомендувала Київській міській військовій адміністрації, 

Київському міському голові, департаменту культури Київської міської 

державної адміністрації визначитися з передачею будівлі колишнього 

кінотеатру «Краків» комунальному підприємству «ЄКЦ «Краків» і надати всі 

умови для початку у цій будівлі ним своєї культурно-мистецької діяльності 

після її відкриття у встановленому законодавством порядку. 

4. Рекомендувати КП "ЄКЦ Краків» подати позов до суду стосовно 

дій Департаменту культури КМДА та КП «Київський культурний кластер» (до 

02.03.2023 КП «Кінофільм») з незаконного використання цим комунальним 

підприємством будівлі колишнього кінотеатру «Краків». 

5. Контроль за виконанням цього рішення покласти на заступника 

голови Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації Ірину Ковальчук. 

 

Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

 

Питання третє порядку денного: 

«Про перепідпорядкування Театру української традиції «Дзеркало» 

 

Слухали: начальника відділу культури Дніпровської районної в місті Києві 

державної адміністрації Оксану Мерінову, яка повідомила учасникам 

засідання про наміри Київської міської влади перепідпорядкувати Театр 



української традиції «Дзеркало» Департаменту культури виконавчого органу 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації). Вона 

також наголосила на тому, що керівництво Дніпровської районної в місті 

Києві державної адміністрації не погодилось з цим. Відповідний лист т.в.о. 

Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації Бабія П.М.  

надіслано в  КМДА. 

 

Вирішили: 

Підтримали позицію Дніпровської районної в місті Києві державної 

адміністрації щодо незгоди з намірами міської виконавчої влади 

підпорядкувати Театр української традиції «Дзеркало» Департаменту 

культури КМДА. 

 

Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

 

 

 

Голова Громадської ради                                              А.М. Павленко 

 

Секретар Громадської ради                                           Д.А. Шишацький 
 


